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Št.: 03201-7/2008 
Dne: 29.10.2008                    

Z A P I S 
 

15. seje Občinskega sveta Občine Postojna z dne 29.10.2008 ob 16. uri v prostorih  podjetja 
Kolektor Liv Postojna. 
 
PRISOTNI SVETNIKI: SREBOTNJAK BORSELLINO Margareta, MAGAJNA Irena, 
KONRAD Tea, PAVLOVEC Miran, IPAVEC Florijana, TIRINGER Tomislav, ŽAGAR 
David, MILAVEC Roman, KNAFELC Livij, KNIFIC Jernej, ČERNAČ Zvone, GLAVAČ 
Ana, SIMČIČ Janko, FAJDIGA Dominik, STEGEL Boštjan, KLANJŠEK Tina, MUHIČ 
Darko, UHELJ Miha, VESEL Samo in BAJC Josip.  
OPRAVIČENO ODSOTNI:,  JAKIN ČERNE Magda, PAHOR Karmen in JURCA Franc.  
OSTALI PRISOTNI: VERBIČ Jernej, župan Občine Postojna, KIDRIČ Brigita, direktorica 
občinske uprave, KRANJC Anita, svetovalka za urbanizem, UDOVIČ Boštjan, višji 
svetovalec za premoženjsko pravne zadeve, BEŠTER Primož, direktor podjetja Kolektor Liv 
Postojna, ŠIBENIK Edi, direktor JP Kovod Postojna,  JAPELJ Tončka, zapisničarka. 
NOVINARJI: ZAVADLAV Stana, BROVČ Gabrijela, ŠIRCA Sergeja, JAKSETIČ Dragica, 
Studio Proteus. 
 
V začetku seje je bilo prisotnih 19 članov občinskega sveta.  
VERBIČ Jernej, župan   je vodil sejo.  
BEŠTER Primož, direktor Kolektor Liv je v uvodu predstavil podjetje in bodoče načrte 
poslovanja. 
Dan je bil predlog za širitev dnevnega reda s točko: Razrešitev člana Odbora za okolje in 
prostor. Predlagan je bil umik 14. točke: Predlog za spremembo cene komunalnih storitev  s 
področja ravnanja z odpadki. 
Sprejet in obravnavan je bil 

d n e v n i   r e d : 
1. Potrditev zapisa 14. seje občinskega sveta in potrditev zapisa 9. dopisne seje   
2. Razrešitev člana Odbora za okolje in prostor 
3. Sprejem Odloka o spremembah in dopolnitvah zazidalnega načrta industrijsko – 

obrtne cone v Postojni  
4. Sprejem tehničnega popravka Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu 

Center v Postojni  
5. Sprejem  Odloka o začasnih ukrepih za zavarovanje območja prostorske ureditve, ki se 

načrtuje z občinskim podrobnim prostorskim načrtom stanovanjska soseska Planina 
6. Sprejem Odloka o gospodarskih javnih službah v občini Postojna 
7. Sprejem Odloka o načinu izvajanja gospodarske javne službe zbiranja in prevoza 

komunalnih odpadkov ter odlaganja ostankov predelave ali odstranjevanja komunalnih 
odpadkov na območju občine Postojna  

8. Sprejem Odloka o podelitvi koncesije za izvajanje obvezne občinske gospodarske 
javne službe zbiranja in prevoza komunalnih odpadkov ter odlaganja ostankov 
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predelave ali odstranjevanja komunalnih odpadkov na območju občine Postojna  
9. Sprejem Odloka o uporabi proračunske rezerve v letu 2008 in 2009  
10. Sprejem Odloka o ustanovitvi skupnega organa občin Postojna in Pivka za izvrševanje 

ustanoviteljskih pravic v javnem podjetju Kovod Postojna, vodovod, kanalizacija 
d.o.o. Postojna  

11. Sprejem Odloka o merilih za podaljšanje obratovalnega časa gostinskih obratov in 
kmetij na katerih se opravlja gostinska dejavnost na območju občine Postojna   

12. Sprejem Odloka o razglasitvi kulturnega spomenika lokalnega pomena na območju 
Občine Postojna - »Planina – Kapelica v Dolenji Planini EŠD 26623«  

13. Sprejem soglasja k sistemizaciji delovnih  mest v javnem zavodu Vrtec Postojna   
14. Predlog  spremembe  cene komunalnih storitev s področja vodooskrbe   
15. Dopolnitev letnega  programa razpolaganja in pridobivanja  stvarnega premoženja 

občine 
16. Pobude in vprašanja  

 
ZA   12 glasov  od 19 prisotnih, PROTI 6. 
 

Ad 1) 
POTRDITEV ZAPISA 14. SEJE OBČINSKEGA SVETA IN POTRDITEV ZAPISA 9. 

DOPISNE SEJE 
Zapisa sta bila posredovana z vabilom za sejo. 
 
ŽAGAR David je pod to točko ponovil svojo prošnjo za gradivo, ki jo je dal na Odboru za 
okolje za dodatna pojasnila in statistiko v zvezi z izkazom javnega interesa na področju, ki je 
bilo predmet prodaje.  
FAJDIGA Dominik je pripomnil, da še ni objavljen posnetek seje na spletni strani. 
 
Sprejet je bil  

s k l e p 
Potrdi se zapis 14. redne seje Občinskega sveta občine Postojna. 
ZA 18 glasov od 20. prisotnih, PROTI – 
 
Soglasno z 20. glasovi je bil sprejet 

s k l e p 
Potrdi se zapis 9. dopisne seje Občinskega sveta občine Postojna. 
 

Ad 2) 
RAZREŠITEV ČLANA ODBORA ZA OKOLJE IN PROSTOR 

Gradivo je bilo posredovano z dodatnim gradivom. 
ŽUPAN je podal uvodno obrazložitev.  
Razpravljali so: Knafelc Livij, ki je predlagal desetminutno prekinitev seje, Bajc Josip, župan 
Jernej Verbič, podžupan Černač Zvone,  
ŽUPAN je odredil prekinitev seje. 
SREBOTNJAK BORSELLINO Margareta je predstavila stališče Statutarno pravne 
komisije.  
Sprejet je bil  

s k l e p 
1. 

Razreši se član Odbora za okolje in prostor Jernej Knific.  
2. 

Predlog novega kandidata za  imenovanje člana Odbora za okolje in prostor pripravi  
Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja do prve naslednje seje Občinskega 
sveta občine Postojna.  
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3. 
Sklep velja takoj. 
 
ZA 12 glasov od 20. prisotnih, PROTI 6. 

 
Ad 3) 

SPREJEM ODLOKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ZAZIDALNEGA 
NAČRTA INDUSTRIJSKO – OBRTNE CONE V POSTOJNI 

Gradivo je bilo posredovano z vabilom za sejo. 
KRANJC Anita je predstavila predlog odloka.  
V razpravi so sodelovali: Žagar David, Knific Jernej, Uhelj Miha, podžupan Černač Zvone. 
 
Sprejet je bil 

s k l e p 
Občinski svet občine Postojna sprejema Odlok o spremembah in dopolnitvah Zazidalnega 
načrta industrijsko - obrtne cone v Postojni. 

 
ZA 15 glasov od 20 prisotnih, PROTI 1. 

 
Ad 4) 

SPREJEM TEHNIČNEGA POPRAVKA ODLOKA O OBČINSKEM PODROBNEM 
PROSTORSKEM NAČRTU CENTER V POSTOJNI 

Gradivo je bilo posredovano z vabilom za sejo. 
KRANJC Anita je podala obrazložitev. 
Razpravljali so: Žagar David, Uhelj Miha, župan, Kranjc Anita. 
SREBOTNJAK BORSELLINO Margareta je predstavila stališče Statutarno pravne 
komisije. 
Sprejet je bil  

s k l e p 
Občinski svet občine Postojna sprejema tehnični popravek Odloka o občinskem podrobnem 
prostorskem načrtu Center v Postojni 
 
ZA 18 glasov od 20 prisotnih, PROTI – 
 

Ad 5) 
SPREJEM  ODLOKA O ZAČASNIH UKREPIH ZA ZAVAROVANJE OBMOČJA 
PROSTORSKE UREDITVE, KI SE NAČRTUJE Z OBČINSKIM PODROBNIM 
PROSTORSKIM NAČRTOM STANOVANJSKA SOSESKA PLANINA 
 
Gradivo je bilo posredovano z vabilom za sejo in z dodatnim gradivom. 
KRANJC Anita je podala obrazložitev predloga. 
SREBOTNJAK BORSELLINO Margareta je predstavila stališče Statutarno pravne 
komisije. 
Razpravljali so: Fajdiga Dominik, Žagar David, Konrad Tea, Knific Jernej, Knafelc Livij, 
Vesel Samo, Stegel Boštjan, Ipavec Florijana, župan Verbič Jernej, podžupan Černač Zvone.  
 
Sprejet je bil 

s k l e p 
Občinski svet občine Postojna sprejema Odlok o začasnih ukrepih za zavarovanje območja 
prostorske ureditve, ki se načrtuje z Občinskim podrobnim prostorskim načrtom stanovanjska 
soseska Planina.  
Upošteva se predlog Statutarno pravne komisije, da se v zadnji alineji 1. odstavka 4. člena 
odloka ob koncu obstoječega besedila piko nadomesti z vejico in doda naslednje besedilo: 
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»razen v primerih, ko postopki že potekajo pred organi občine, države oz. njihovimi organi in 
službami.« 
Upošteva se pripomba iz razprave: V 5. členu se za obstoječim besedilom doda besedilo«sicer 
pa lahko trajajo največ štiri leta.«. 
 
ZA  19 glasov od 20 prisotnih, PROTI – 
 

Ad 6) 
SPREJEM ODLOKA O GOSPODARSKIH JAVNIH SLUŽBAH V OBČINI 

POSTOJNA 
 
Gradivo je bilo posredovano z vabilom in dodatno pred pričetkom seje.  
UDOVIČ Boštjan je dal obrazložitev. 
SREBOTNJAK BORSELLINO Margareta je predstavila stališča in predloge Statutarno 
pravne komisije. 
Razpravljali so: Vesel Samo, Pavlovec Miran, Bajc Josip 
 
Sprejet je bil 

s k l e p 
 

Občinski svet občine Postojna sprejema Odlok o gospodarskih javnih službah v Občini 
Postojna s tem, da se upoštevajo predlogi Statutarno pravne komisije. 
 
ZA 18 glasov od 20 prisotnih, PROTI – 
 

Ad 7) 
SPREJEM ODLOKA O NAČINU IZVAJANJA GOSPODARSKE JAVNE SLUŽBE 

ZBIRANJA IN PREVOZA KOMUNALNIH ODPADKOV TER ODLAGANJA 
OSTANKOV PREDELAVE ALI ODSTRANJEVANJA KOMUNALNIH ODPADKOV 

NA OBMOČJU OBČINE POSTOJNA 
 
Gradivo je bilo posredovano z vabilom za sejo in z dodatnim gradivom.  
UDOVIČ Boštjan je podal obrazložitev. 
SREBOTNJAK BORSELLINO Margareta je predstavila stališča in predloge Statutarno 
pravne komisije. 
Razpravljali so: Fajdiga Dominik, Tiringer Tomislav, Konrad Tea, župan. 
 
Sprejet je bil 

s k l e p 
 

Občinski svet občine Postojna sprejema Odlok o načinu izvajanja gospodarske javne službe 
zbiranja in prevoza komunalnih odpadkov ter odlaganja ostankov predelave ali odstranjevanja 
komunalnih odpadkov na območju Občine Postojna z upoštevanjem pripombe iz razprave:  
 
Spremeni se druga alineja 76. člena odloka in se glasi: » v čimkrajšem času, najkasneje pa v 
24. urah po končani prireditvi na svoje stroške prireditvenega prostora ne očisti in zagotovi, 
da izvajalec proti plačilu prevzame zbrane odpadke (64. člen).«  
 
ZA 19 glasov od 20 prisotnih, PROTI - 
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Ad 8) 
SPREJEM ODLOKA O PODELITVI KONCESIJE ZA IZVAJANJE OBVEZNE 

OBČINSKE GOSPODARSKE JAVNE SLUŽBE ZBIRANJA IN PREVOZA 
KOMUNALNIH ODPADKOV TER ODLAGANJA OSTANKOV PREDELAVE ALI 

ODSTRANJEVANJA KOMUNALNIH ODPADKOV NA OBMOČJU OBČINE 
POSTOJNA 

 
Gradivo je bilo posredovano z vabilom za sejo in z dodatnim gradivom.  
UDOVIČ Boštjan je dal obrazložitev. 
V razpravi so sodelovali: Fajdiga Dominik, Bajc Josip, Udovič Boštjan, župan Verbič Jernej. 
 
Sprejet je bil 

s k l e p 
 

Občinski svet občine Postojna sprejema Odlok o podelitvi koncesije za izvajanje obvezne 
občinske gospodarske javne službe zbiranja in prevoza komunalnih odpadkov ter odlaganja 
ostankov predelave ali odstranjevanja komunalnih odpadkov na območju občine Postojna. 
Upošteva se pripombe Statutarno pravne komisije in pripombo iz razprave za spremembo 58. 
člena:  
- v 58. členu se doda nova alineja, ki se glasi: »če koncesionar koncendentu ne omogoči 
nadzora v skladu z določbami 12. poglavja tega odloka«.  
- spremeni se 2. odstavek 58. člena  tako, da se glasi: » V primeru izpolnitve katerega izmed 
pogojev iz 1. odstavka tega člena lahko koncendent s priporočeno pošto  koncesionarja 
obvesti o enostranskem razdrtju koncesijske pogodbe in mu do pravnomočne izbire novega 
koncesionarja  naloži izvajanje javne službe, ali izvajanje javne službe v vmesnem času 
zagotovi na drug ustrezen način.« 
- črta se 4. odstavek 58. člena.  
 
ZA     17 glasov od 20 prisotnih, PROTI - 
 
 

Ad 9) 
SPREJEM ODLOKA O UPORABI  PRORAČUNSKE REZERVE V LETU 2008 IN 

2009 
Gradivo je bilo posredovano z vabilom za sejo. 
KIDRIČ Brigita, direktorica občinske uprave, je podala obrazložitev predloga. 
Razprave ni bilo, sprejet je bil 

s k l e p 
Občinski svet občine Postojna sprejema Odlok o uporabi proračunske rezerve v letu 2008 in 
2009. 
ZA 19 glasov od 20 prisotnih, PROTI – 
 

Ad 10) 
SPREJEM ODLOKA O USTANOVITVI SKUPNEGA ORGANA OBČIN POSTOJNA 

IN PIVKA ZA IZVRŠEVANJE USTANOVITELJSKIH PRAVIC V JAVNEM 
PODJETJU KOVOD POSTOJNA, VODOVOD, KANALIZACIJA D.O.O. POSTOJNA 

 
Gradivo je bilo posredovano z vabilom za sejo. Pri tej točki je bil prisoten g. Šibenik Edi, 
direktor JP Kovod Postojna. 
 
SREBOTNJAK BORSELLINO Margareta je predstavila stališče Statutarno pravne 
komisije. 
ŠIBENIK Edi je obrazložil predlog. 
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ŽUPAN je prebral amandma. 
Razpravljali so: Vesel Samo, Udovič Boštjan, Stegel Boštjan, Srebotnjak Borsellino 
Margareta, Bajc Josip, Verbič Jernej župan. 
 
Vložen je bil naslednji 

amandma 
Spremeni se Odlok o ustanovitvi skupnega organa občin Postojna in Pivka za izvrševanje 
ustanoviteljskih pravic v javnem podjetju Kovod Postojna, vodovod, kanalizacija d.o.o. 
Postojna tako da se: 

- v 5. členu 10. alinea 1. odstavka prenese za sedanjo 4. alinejo.  
- v 5. členu se 2. odstavek glasi: »Skupni organ mora za izvrševanje ustanoviteljskih 

pravic iz 1., 2., 3, 4. in 5. alineje tega člena  predhodno pridobiti pisno mnenje 
občinskih  svetov  občin Postojna in Pivka.« 

 
Sprejet je bil  

s k l e p 
Občinski svet občine Postojna sprejema Odlok o ustanovitvi skupnega organa občin Postojna 
in Pivka za izvrševanje ustanoviteljskih pravic v javnem podjetju Kovod Postojna, vodovod, 
kanalizacija d.o.o. Postojna skupaj z vloženim  amandmajem. 
 
ZA 13 glasov od 20 prisotnih, PROTI 4 
 

Ad 11) 
SPREJEM ODLOKA O MERILIH ZA PODALJŠANJE OBRATOVALNEGA ČASA 
GOSTINSKIH OBRATOV IN KMETIJ NA KATERIH SE OPRAVLJA GOSTINSKA 

DEJAVNOST NA OBMOČJU OBČINE POSTOJNA 
 
 
Gradivo je bilo posredovano z vabilom in z dodatnim gradivom. 
ŽUPAN je podal obrazložitev. 
SREBOTNJAK BORSELLINO Margareta je predstavila stališče Statutarno pravne 
komisije. 
Razpravljali so: Vesel Samo,  Knific Jernej, Knafelc Livij, Srebotnjak Borsellino Margareta, 
podžupan Černač Zvone, župan Verbič Jernej.   
 
Soglasno z 20. glasovi je bil sprejet  

s k l e p 
Občinske strokovne službe do naslednje seje Občinskega sveta skladno s predlogi in 
pripombami iz razprave, ter predlogi Statutarno pravne komisije pripravijo  dopolnjen predlog  
Odloka o merilih za podaljšanje obratovalnega časa gostinskih obratov in kmetij, na katerih se 
opravlja gostinska dejavnost na območju občine Postojna .  
Odlok se ponovno posreduje v obravnavo in odločanje Občinskemu svetu občine Postojna na 
naslednjo sejo. 
 

Ad 12) 
SPREJEM ODLOKA O RAZGLASITVI KULTURNEGA SPOMENIKA 

LOKALNEGA POMENA NA OBMOČJU OBČINE POSTOJNA »PLANINA – 
KAPELICA V DOLENJI PLANINI EŠD 26623« 

 
Gradivo je bilo posredovano z vabilom za sejo. 
KIDRČ Brigita je podala obrazložitev predloga. 
Podžupan ČERNAČ Zvone je začasno vodil sejo. 
V razpravi so sodelovali: Bajc Josip, Černač Zvone podžupan. 
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Soglasno z 20. glasovi je bil sprejet  

s k l e p 
Občinski svet občine Postojna sprejema Odlok o razglasitvi kapelice v Dolenji Planini (EŠD 
26623) za kulturni spomenik lokalnega pomena na območju Občine Postojna. 
 
 

Ad 13) 
PREDLOG SOGLASJA K SISTEMIZACIJI DELOVNIH MEST V JAVNEM 

ZAVODU VRTEC POSTOJNA 
Gradivo je bilo posredovano z vabilom za sejo. 
KIDRIČ Brigita  je podala uvodno obrazložitev. 
MAGAJNA Irena, predsednica Odbora za družbene dejavnosti je predstavila stališče tega 
odbora.   
Razpravljali so: Vesel Samo, Bajc Josip, Žagar David, Černač Zvone podžupan, Kidrič 
Brigita direktorica občinske uprave. 
 
Soglasno z 20. glasovi je bil sprejet 

s k l e p 
1. 

Občina Postojna, ustanoviteljica javnega zavoda Vrtec Postojna, soglaša, da se od 1. 9. 2008 
dalje delo v javnem zavodu Vrtec Postojna, organizira tako, da so oblikovani naslednji 
oddelki: 

STAROSTNA SKUPINA ŠTEVILO 
ODDELKOV

I. STAROSTNO OBDOBJE 
1 - 3 let;  11 

II. STAROSTNO OBDOBJE 
3 - 4 let;  5 

II. STAROSTNO OBDOBJE 
4 - 6 let;  8 

ODDELEK V PLANINI 
2 - 6 let; starostno kombiniran oddelek 1 

POLDNEVNI PROGRAM 
2 – 4 let;  1 

POLDNEVNI PROGRAM 
4 – 6 let; 1 

SKUPAJ 27 
 

2. 
Občina Postojna, ustanoviteljica javnega zavoda Vrtec Postojna, daje javnemu zavodu 
SOGLASJE K SISTEMIZACIJI DELOVNIH MEST: 

  
DELOVNO MESTO 

 
ŠTEVILO DEL. MEST 

1.  
RAVNATELJ 

 
1,00 

2.  POMOČNIK RAVNATELJA 1,00 

3.  VZGOJITELJ PREDŠOLSKIH OTROK 27,00 

4.  POMOČNIK VZGOJITELJA 27,00 

5.  SVETOVALNI DELAVEC 1,00 

6.  ORGANIZATOR PREHRANE 0,50 
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7.  ORGANIZATOR ZDRAVSTVENO 
HIGIENSKEGA REŽIMA 

 
0,50 

8.  RAČUNOVODJA 1,00 

9.  KNJIGOVODJA 0,50 

10. POSLOVNI SEKRETAR 1,00 

11. ADMINISTRATOR 0,50 

12.  
DELAVCI V KUHINJI 

8,00 
2,00 za 1/2 del. čas 

13. PERICA  2,00 

14. ČISTILEC 4,15 

15. HIŠNIK 1,63 

16. dodatni zaposleni - POMOČNIK VZGOJITELJA  2,00 za 1/2 del. čas  

17. SPREMLJEVALEC OTROKA S POSEBNIMI 
POTREBAMI  
skladno z Odločbo o usmeritvi otroka 

 
1,00 

 
3. 

Občina Postojna, ustanoviteljica javnega zavoda Vrtec Postojna, soglaša, da je prehod iz 
enega programa v drugega mogoč le v začetku šolskega leta.  

 
4.  

Soglasje k sistemizaciji delovnih mest velja od dneva izdaje soglasja, uporablja se  od  1. 9. 
2008 dalje. 

 
 
ŽUPAN je v nadaljevanju vodil sejo. 
 

Ad 14) 
PREDLOG SPREMEMBE CENE KOMUNALNIH STORITEV S PODROČJA 

VODOOSKRBE 
Gradivo je bilo posredovano z vabilom za sejo.  
ŠIBENIK Edi, direktor JP Kovod je podal uvodno obrazložitev. 
Razpravljali so: Fajdiga Dominik, Žagar David, Šibenik Edi direktor JP Kovod,  Verbič Jernej 
župan. 
 
Sprejet je bil 

s k l e p 
o povišanju cen komunalnih storitev 

1. člen 
Cene komunalnih storitev se na območju Občine Postojna povišajo kot sledi: 

1. Oskrba s pitno vodo: 
a. ) gospodinjstva      0,5223 Eur/m3 
b.)  ostali        0,9408 Eur/m3 

2. Odvajanje odpadnih in padavinskih voda 
a.) gospodinjstva      0,2293 Eur/m3 
b.) ostali       0,2762 Eur/m3 

3. Čiščenje odpadnih in padavinskih voda 
a. ) gospodinjstva+ostali     0,5037 Eur/m3 

   4. Obdelava in ravnanje z blatom                  11, 6 Eur/m3 
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       CČN POSTOJNA 
5. Cene za zagotavljanje prvih meritev in  
obratovalnega monitoringa MKČN 
a.) zagotavljanje prve meritve MKČN   117,6 Eur 
b.) izdelava ocene obratovanja MKČN   110,0 Eur  
c.) zagotavljanje meritev za obratovalni monitoring: 
c1) MKČN≤ 15 PE                                                            32,9  Eur 
c2) MKČN > 15 PE                                                           65,8  Eur 

2. člen 
Ta sklep začne veljati naslednji dan po objavi v Uradnem listu Republike Slovenije, uporablja 
pa se ga po preteku enega meseca od pridobitve predhodnega soglasja Vlade Republike 
Slovenije. 
ZA 19 glasov od 20 prisotnih, PROTI -  
 

Ad 15) 
PROMET Z NEPREMIČNINAMI 

 
Gradivo je bilo posredovano z vabilom za sejo. 
Razpravljali so: Vesel Samo, Žagar David, Černač Zvone podžupan, Fajdiga Dominik, Knific 
Jernej. 
 
ŽUPAN je dal na glasovanje  

s k l e p 
Iz predloga letnega načrta pridobivanja premičnega premoženja občine Postojna za leto 2008 
in 2009 št. 3 se izvzame: 
- del parcele 2346/4, del parcele 2349/1, del parcele 2349/2, parcela 2346/5, parcela 2345, vse 
k.o. Postojna.  
 
ZA 2 glasova od 20 prisotnih, PROTI 11. 
 
Sklep ni bil sprejet. 
 
Sprejet je bil  

s k l e p 
Občinski svet občine Postojna sprejema dopolnitve letnega načrta pridobivanja nepremičnega 
premoženja za leti 2008-2009 – št. 3.  
 
ZA 13 glasov od 20 prisotnih, PROTI 2. 

 

Sprejet je bil 

s k l e p 
Občinski svet občine Postojna sprejema dopolnitve letnega načrta razpolaganja z 
nepremičnim premoženjem občine Postojna za leti 2008-2009 – št. 4., v priloženi vsebini.   
 
ZA 16 glasov, od 19 prisotnih, PROTI -.  
 
ŽUPAN  je dal na glasovanje ločeno zadnjo alinejo predloga. 
 

Sprejet je bil 
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s k l e p 
Občinski svet občine Postojna sprejema dopolnitve letnega načrta razpolaganja z 
nepremičnim premoženjem občine Postojna za leti 2008-2009 – št. 4, parcela št. 2980, stavba 
št. 2490-136, del stavbe št. 3, del stavbe št. 4, k.o. Postojna.   
 
ZA 17glasov, od 19 prisotnih. PROTI - 
 
Sprejet je bil  

s k l e p 
1. 

Ukine se status javno dobro na zemljišču, par. Št. 2930/4 pot v površini 47 m2, vpisanem  v 
zemljiškoknjižnem vložku št. 2414 k.o. 2471 Kačja vas kot javno dobro. 

2. 
Občinski upravni organ izda ugotovitveno odločbo o ukinitvi statusa javno dobro in 
vzpostavitvi lastninske pravice na nepremičnini iz prejšnje točke. Odločba je podlaga za vpis 
lastninske pravice v zemljiško knjigo. 
 
ZA 18 glasov od 19 prisotnih, PROTI – 

 

Soglasno z 19. glasovi je bil sprejet 
s k l  e p 

1. 

Ukine se status javno dobro na zemljišču, par. št. 3735/3 neplodno v površini 235 m2 
vpisanem v z.k. vl. št. 940 k.o. Studeno kot javno dobro. 

2. 
Občinski upravni organ izda ugotovitveno odločbo o ukinitvi statusa javno dobro in 
vzpostavitvi lastninske pravice na nepremičnini iz prejšnje točke. Odločba je podlaga za vpis 
lastninske pravice v zemljiško knjigo. 

 
Soglasno z 18. glasovi je bil sprejet 

s k l e p 

1. 

Nepremičnini s parc. št. 94/4 porušen objekt v izmeri 121 m2, vpisani v zemljiškoknjižnem 
vložku št. 707 k.o. Dolenja Planina, se ukine status javnega dobra. 

2. 
Nepremičnina s parc. št. 94/4 k.o. Dolenja Planina se po pravnomočnosti upravne odločbe o 
ukinitvi statusa javnega dobra vpiše v zemljiško knjigo Okrajnega sodišča v Postojni z 
vknjižbo lastninske pravice v korist Občine Postojna.  

3. 
Sklep začne veljati takoj. 
 
 

Ad 16) 
POBUDE IN VPRAŠANJA 

 
1. SREBOTNJAK BORSELLINO Margareta je posredovala vprašanje podpisnikov iz 

Loga, kdaj bo urejeno krožišče Log. Dobili so že odgovor na svoje vprašanje, sprašujejo 
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pa za konkreten datum.  
ŽUPAN je pojasnil, da krožišče 1. novembra še ne bo urejeno,  ker je prišlo do veliko 
dodatnih del.  

2. IPAVEC Florijana je postavila vprašanje glede vračanja vlaganj v telekomunikacijsko 
obrežje. Izpadle so naselja: Prestranek, Koče in Matenja  vas. 
ŽUPAN je pojasnil, da kot župan ni pristojen za to urejanje, ampak so pristojne 
krajevne skupnosti. Občinske pravne službe sicer pomagajo kolikor lahko, ko jih za to 
prosijo KS. 
Občina je prejela odgovor Državnega pravobranilstva, da so vloge nekaterih KS 
zavrnjene, ker le-te niso več razpolagale z listinami, ki bi dokazovale sklenjen pravni 
posel za namen pridobitve telefonskih priključkov s pravnimi predniki Telekoma 
Slovenije in interesnimi skupnostmi za poštni, telegrafski in telefonski promet oz. 
drugimi listinami, ki bi izkazovale vložena sredstva. Ali pa je bilo na podlagi 
predloženih listin ugotovljeno, da vložena sredstva niso presegla obvezne dajatve 
povprečne vrednosti priključnine in prispevkov skupnosti. 
 

3. SREBOTNJAK BORSELLINO Margareta je dala pobudo, da občinske  strokovne 
službe  proučijo ali je možen dodaten prehod za pešce in omejitev hitrosti na cesti v Log 
- del ceste od trgovine Telekom, odsek iz Tržaške ceste do Titove ceste.  
S spremembami zazidalnih načrtov in novogradnjami  se je narava Loga spremenila in 
skozi Log je večji promet, za kar bi bilo potrebno ustrezno urediti tudi promet. 
 

4. Na vzdrževalce stanovanj je naslovila  vprašanje stanovalcev Ljubljanska c. 30 - kako je 
potekalo vzdrževanje bloka Ljubljanska c. 30?  
Niso vsem stanovalcem izvedli vzdrževalnih del. 
ŽUPAN je dejal, da ob odgovor posredovan pisno. 
 

5. Vprašala je kje bo postavljena novoletna jelka. 
 
ŽUPAN je odgovoril, da bo letos novoletna jelka na trgu pred Primorko. 
 

6. KONRAD Tea je vprašala ali se predvidevajo prireditve za prednovoletni čas in kje.  
 
ŽUPAN je odgovoril, da se pripravljajo prireditve v  Kulturnem domu, na Mladinskem 
centru, pri farni cerkvi, na Novem trgu. Obvestila bodo poslana pravočasno. 
 

7. Dala je pobudo, da občina pristopi k projektu Občina, prijazna invalidom in da župan 
sprejme odgovornost za izvedbo tega projekta. Predlagala je, da župan in občinski svet  
sprejmeta odločitev o pripravi analize o položaju invalidov v občini Postojna glede na 
standarde in  pravila OZN o izenačevanju možnosti invalidov.  
Gre za projekt v dogovoru z občino, z Društvom invalidov in  z Zvezo delovnih 
invalidov Slovenije. Listina Občina po meri invalidov je priznanje občini, ki v svojem 
delovanju upošteva različnost potreb vseh svojih občanov in zato načrtno razvija, 
spodbuja in realizira dejavnosti in ukrepe, ki bistveno prispevajo tudi k večji kvaliteti 
osebnega življenja invalidov in njihovih družin in ustvarja možnosti za njihovo socialno 
vključenost in aktivno udeležbo v družbenem okolju občine. 
Menila je, da je občina sedaj v arhitekturni prenovi, kjer bi se lahko upoštevali predlogi 
– s parkirišči za invalide, z dostopi. 
 
 

8. Vprašala je zakaj je prepovedano parkiranje pred Zeleno dvorano? Tu se pogosto 
izvajajo kulturne in športne prireditve in ni razloga za to. 
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ŽUPAN je dejal, da bo dan odgovor pisno.  
S projektom Občina prijazna invalidom je seznanjen in se je s pristojnimi že pogovarjal 
in meni, da je potrebno. Prosil bo tudi ostale, za pomoč. Pomoč invalidom je 
upoštevana tudi v proračunu. 
 

9. ŽAGAR David je dal predlog,  da se nemudoma prepreči parkiranje tovornjakov pred 
spomenikom v Razdrtem. 
 

10. Vprašal je kdaj bo postavljena avtobusna čakalnica v Razdrtem,  v križišču cest  Koper  
- Nova Gorica (prioritetno za smer Sežana). 
 
ŽUPAN je dejal, da bo odgovor dan pisno. 
 

11. KNAFELC Livij je dal pobudo, da se pri izviru Malni pri Planini odstranijo ostanki 
mlina in žage, ki kvarno vplivajo na okolje, saj ta predel Planine obiskujejo ribiči iz vse 
Evrope in se zgražajo nad takim stanjem. Ti ostanki naj se odstranijo, ker ne gre za 
velike stroške. V kolikor je to pod spomeniškim varstvom, naj se  z Zavodom za 
varstvo naravne in kulturne dediščine doseže dogovor za sanacijo. 
 

12. Vprašal je ali drži trditev, da je odstopil predsednik Nadzornega odbora. Kdaj in zakaj? 
Kdaj je bila zadnjič sklicana seja Nadzornega odbora?  
 
ŽUPAN je odgovoril, da je za območje Malnov odgovoren Kovod, ki je lastnik, bo pa 
to še preverjeno. 
Glede nadzornega odbora je pojasnil, da je bil predsednik odsoten zaradi bolezni in bo 
takoj ko bo okreval, sklicana seja in se bo odbor dogovoril  o vodstvu odbora. 
 

13. KNIFIC Jernej je dal pobudo županu, da v določitev obratovalnega časa lokalov 
vključi gostince oziroma predstavnike turizma in doseže konsenz. Obrazložitev je 
potrebna zaradi restrikcij, ki se lahko zgodijo,  če se določene zadeve kršijo in če se 
moti  mir.  
Apeliral je tudi na medije, da zadevo  ustrezno predstavijo. 
 
ŽUPAN je dejal, da bo prosil vodje svetniških skupin, da podajo mnenje. 
 

14. UHELJ Miha je posredoval pisno pobudo, da se stanovalcem Tržaške ceste 4 v 
Postojni zagotovijo parkirna mesta. 
Na 11. seji je OS sprejel OPPN Center, s katerim je bilo potrjenih  16 parkirnih mest 
pred stanovanjskim objektom Tržaška c. 4 za stanovalce oz. možnost uporabe tudi za 
druge uporabnike preko dneva. 
Stanovalci že 40 let uporabljajo prostor pred blokom za parkiranje svojih vozil.  
S 16. parkirnimi mesti jim je bilo zagotovljeno po eno parkirno mesto na stanovanje in 
ne več, kot je to že pri nekaterih starejših blokih v Postojni. 
Stanovalci potrebujejo omenjena parkirna mesta, saj v bloku stanujejo mlade družine ter 
pretežno starejša populacija. Le- ti bodo stežka prihajali do oddaljenih parkirnih mest v 
slabem vremenu oz. zimskem času. 
Zakaj je prišlo do drastičnih sprememb in kako bo občina zagotavljala primanjkljaj 
parkirnih mest za stanovalce Tržaška c. 4?  
Ali situacijski načrt Trga padlih borcev, sprejet na 11. seji 2007, ne velja več, oziroma 
kateri velja? 
 
ŽUPAN je odgovoril, da bo dan pisni odgovor. 
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15. MUHIČ Darko je opozoril, da v zadnjem delu leta v Postojni in okoliških naseljih 
prihaja do motenj v prometu in   kršitev cestno prometnih predpisov. 
Na občinskem premoženju prihaja tudi do velikih škod, slabša se varnost občanov.  
Opozoril je zlasti na območja šol in podobnih objektov. 
Predlagal je, da se predstavniki občine in krajevnih skupnosti čimprej sestanejo s 
policijo in redarstvom in se dogovorijo za primerno ureditev prometa.  
V prometnih konicah naj se v križišču pri Ljudski univerzi zagovori prisotnost 
prometnika, zlasti ob koncu leta. 
 
ŽUPAN je pojasnil, da je že imel sestanek s predstavnikom policije. V novembru, takoj 
po praznikih bo sestanek za rešitev te problematike. Povabljeni bodo tudi predstavniki 
KS. 
 

16. STEGEL Boštjan je vprašal kako poteka gradnja ČN Hruševje in druge infrastrukture. 
Dela potekajo že šest let. Kakšni so termini izgradnje? Kaj konkretno se dela na 
omrežju? Kam tečejo fekalije, saj naj bi bili nekateri uporabniki že priklopljeni na ta 
sistem? 
 
ŽUPAN je dejal, da bo odgovor dan pisno. 
 

17. FAJDIGA Dominik  je dejal, da ni mogoče uporabljati dvorane in skleniti pogodbe za 
najem telovadnice pri šoli A. Globočnika.  
Telovadnica pri OŠ A. Globočnika je bila zgrajena pred kratkim z velikim prispevkom 
občine, prihaja pa do nekaterih težav pri koriščenju telovadnice. Društva so naletela na 
zaprta vrata, preko vikenda ni mogoče skleniti pogodbe in uporabljati dvorane, pa tudi 
sicer je cena najema precej višja kot na primer na OŠ M. Vilharja. Prosil je za pojasnilo. 
Ali se mora sestati svet zavoda oz. kako je možno urediti najem dvorane? 
 

18. Postavil je vprašanje glede montažnih krožišč. Meni da je to kontradiktoren pojem oz. 
težko vzpostavljiv. Zato je predlagal, da bi v prometnih konicah v krožiščih bili prisotni 
prometniki. 
 

19. MAGAJNA Irena je dala pobudo za ustrezno ureditev – označitev in osvetlitev 
krožišča pri pošti. 
 
ŽUPAN je odgovoril, da se ureditev predvideva in bo narejena v naslednjih dneh.  
 

20. KLANJŠEK Tina je postavila naslednje vprašanje: Na kakšni podlagi Slovenska 
vojska zapira javne poti na vadišču Poček in preprečuje dostop in prehod lastnikom 
tamkajšnjih parcel in drugim mimoidočim ter  zakaj od njih zahteva predložitev osebnih 
dokumentov? 
 

21. Dala je pobudo za sanacijo visokih bankin na cesti od križišča med glavno cesto 
Postojna –Razdrto do vasi Mali Otok (nasutje s tamponom in utrditev.) 
 

22. PAHOR Karmen je posredovala pisno vprašanje: Za kakšne namene so bila porabljena 
sredstva, ki jih je od Kraških lekarn pridobila občina Postojna? 
 
ŽUPAN je odgovoril, da je proračun občine integralen in zato ni mogoče spremljati 
denarnega toka namenske porabe in tudi ni z zakonodajo predvideno. Sredstva iz tega 
naslova še niso porabljena, bodo pa za izpolnitev obveznosti do Zdravstvenega doma 
Postojna glede sofinanciranja rentgena, ureditev infrastrukture in okolice ZD, parkirišča 
pri lekarni in ostale infrastrukture na tem območju.  
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23 Kdaj se planira ureditev prehoda za pešce in krožišč, na način, ki bo primeren  za slepe 

in slabovidne? 
 
ŽUPAN je odgovoril, da občina ureja prometno infrastrukturo skladno z normativi in 
standardi, ki veljajo za območje celotne države in ne odstopa od ureditve drugih krajev 
v Sloveniji.  
 

24. Dala je pobudo občini Postojna, kot ustanoviteljici JZ Kraške lekarne za postavitev 
zbiralnika za neuporabljena zdravila in zdravila s pretečenim rokom. 
To so posebni, okolju nevarni odpadki, ki se prepogosto znajdejo med gospodinjskimi 
odpadki.  Večja dostopnost  do zbiralnika bi pripomogla k  zmanjševanju škodljivih 
vplivov na okolje.  
 
ŽUPAN je povedal, da je bila pobuda posredovana direktorici Kraških lekarn, z 
odgovorom bo seznanjen občinski svet. 
 

ŽUPAN je pred zaključkom seje člane občinskega sveta seznanil s pristopom k noveliranemu 
programskemu dokumentu  Postojna 2010, katerega je podprlo dvanajst svetnic in svetnikov, 
ter, da je za podžupanjo imenovana članica OS Srebotnjak Borsellino Margareta. 
 
Seja je bila zaključena ob 19.40 uri. 
 
 
 
Tončka Japelj                                                                                   Jernej Verbič 
zapisničarka                                                                                        Župan 


